
 
 

 

 

重要なお知らせ 

 

最近身元不明の人物から当行と取引があると称し、当行の海外支店での口座開

設を手伝い、当行職員の偽の名刺を提示して人々の個人情報や資金をだまし取

っているとの報告を皆様から受けています。これは典型的な詐欺の手口です。 

 

見知らぬ個人・団体・会社からのビジネス勧誘を安易に信じないこと、また安易

に個人情報（氏名、IDカード番号、生年月日、住所、電話番号等）を提供しないこ

とを当行が厳粛に宣言します。詐欺グループに利用されないようにご注意下さ

い。 

 

もし同様な勧誘手口に遭遇した場合には、損失を避けるため、十分に警戒し、そ

の信憑性と合法性を慎重に確認し、必要な場合は銀行に確認を求めるようにし

て下さい。 

 

顧客の資金の安全を確保することが当行の主な目標です。不審な詐欺メッセー

ジを受取った場合、またはインターネット上で流通している情報について質問が

ある場合は、まず支店に電話にてご確認して下さい。 

電話番号：（+81）-3-3279-0888（第一商業銀行東京支店） 

平素より当行をご愛顧いただき、誠にありがとうございます。 

 

第一商業銀行東京支店 

 



 

 
 

重 大 公 告 

  近期本行接獲民眾反映，有不明人士宣稱與本行具業務

往來，可協助於本行海外分支機構開立帳戶，並出示偽冒本

行人員之名片藉以詐取民眾個人資料或資金，此為典型之詐

騙手法。本分行特此嚴正聲明，請勿輕易相信來路

不明人士/組織團體/公司之業務招攬，亦勿輕易

提供個人資料(包括姓名、身分證字號、出生年月

日、地址、電話等)，避免遭詐騙集團利用。如您

曾遇類似招攬手法，務請提高警覺，仔細查證其真實性及合

法性，必要時得洽本行確認，以免遭受損失。 

  保障客戶資金安全係本行首要目標，如有收到可疑詐騙

訊息，或對網路流傳任何資訊有疑問，請先致電分行查證，

電話號碼：(+81)-3-3279-0888（第一商業銀行東京分行）。

感謝您對本行長久以來的信任與合作。 

 

第一商業銀行東京分行 



 
 

 

 

ANNOUNCEMENT 

 Recently, First Commercial Bank Tokyo Branch has received reaction 
from the public that an unknown person declares to have business dealing 
with our Bank and can assist in opening accounts at overseas branches of 
First Commercial Bank, by using the fake name card pretending to be the 
bank staff in order to defraud people’s personal information or funds. This 
is a typical fraud technique.  

First Commercial Bank Tokyo Branch hereby strongly declares 
that please do not easily believe in business solicitations from 
unknown persons, organizations or companies and do not easily 
provide your personal information (including Name, ID Card 
Number, Date of Birth, Address, Phone Number, and etc.) to avoid 
being harmed.  

If you have ever encountered similar solicitation tactics, please 
carefully verify its authenticity and legality, and contact our Bank for 
confirmation when necessary to avoid the losses.  

 Protecting the safety of customers’ funds is the Bank’s Primary Goal.  

If you receive suspicious fraud via message or have any questions 
about any information circulating on the internet, please contact us: 
First Commercial Bank Tokyo Branch,  
Telephone Number: (+81)-3-3279-0888  

Thank you for your trust and cooperation with our Bank.  
 
First Commercial Bank Tokyo Branch 
 


